


請往前坐
Please fill the seats in the front first

來遇見我們的神
Prepare to Meet our God







提摩太前書 1 Timothy 2:1-2
1 我勸你，第一要為萬人懇求、禱告、代求、祝謝；2 為君王和一切在位的，( 也該如此)，
使我們可以敬虔、端正、平安無事地度日。1 I urge, then, first of all, that petitions,    
prayers, intercession and thanksgiving be made for all people— 2 for kings and all those in 
authority, that we may live peaceful and quiet lives in all godliness and holiness.

為新年度台灣政府禱告

求神祝福政府團隊有智慧地
引領台灣走在神的心意中；
也祝福新上任的地方首長能順利銜接政務/服務人民。
Pray for the government of Taiwan. Ask God to bless the government 

team to lead Taiwan according to God’s will. Also pray for the newly 

appointed leaders for local government to continue with government 

affairs and to serve the people.



腓立比書 Philippians 1:5-6

因為從頭一天直到如今，你們是同心合意地興旺福音。我深信那在你們心裡動了善工的
必成全這工，直到耶穌基督的日子。5 because of your partnership in the gospel from 

the first day until now,6 being confident of this, that he who began a good work in you will     

carry it on to completion until the day of Christ Jesus.

為2023年教會生命成長標竿 - 凡事靠神，成全團隊，

的落實禱告。各牧區、各事工團隊在新的一年裡學習
讓主居首位，凡事尋求祂並倚靠祂，在主裡滿足喜樂，
成熟長大，彼此扶持，建造神的家!
Pray for the implementation of the 2023 church goal: 

Rely on God in all things and completing the team. Pray that Christ be 

preeminent in all ministry teams. Pray that the church would seek Him, 

rely on Him in everything, be satisfied and joyful in the Lord, to mature 

and grow, to support each other, and to build up the house of God!



教會使命
Mission



我們要去, 
進入校園與社區, 
使萬民作主門徒!

We Shall Go, 
Enter the Campuses and Communities , 

And make disciples of the people!



經文代補

上週經文 Last week Scripture

以賽亞書 Isaiah 9 : 6

因有一嬰孩為我們而生；有一子賜給我們。
政權必擔在他的肩頭上；他名稱為
奇妙策士、全能的神、永在的父、和平的君。

For to us a child is born, to us a son is given, and the government 

will be on his shoulders. And he will be called Wonderful 

Counselor, Mighty God, Everlasting Father, Prince of Peace.





約翰福音 John 15:1-8

1.我是真葡萄樹、我父是栽培的人。

2.凡屬我不結果子的枝子、他就剪去．凡結果子的、他就修理乾淨、
使枝子結果子更多。

3.現在你們因我講給你們的道、已經乾淨了。

4.你們要常在我裡面、我也常在你們裡面。枝子若不常在葡萄樹上、
自己就不能結果子．你們若不常在我裡面、也是這樣。

1."I am the true vine, and my Father is the gardener.

2.He cuts off every branch in me that bears no fruit, while every branch 
that does bear fruit he prunes so that it will be even more fruitful.

3.You are already clean because of the word I have spoken to you.

4.Remain in me, and I will remain in you. No branch can bear fruit by 
itself; it must remain in the vine. Neither can you bear fruit unless you 
remain in me.



約翰福音 John 15:5-8

5.我是葡萄樹、你們是枝子．常在我裡面的、我也常在他裡面、這人就多
結果子．因為離了我、你們就不能作甚麼。

6.人若不常在我裡面、就像枝子丟在外面枯乾、人拾起來、扔在火裡燒了。

7.你們若常在我裡面、我的話也常在你們裡面、凡你們所願意的、祈求就
給你們成就。

8.你們多結果子、我父就因此得榮耀、你們也就是我的門徒了。
5. "I am the vine; you are the branches. If a man remains in me and I in him, 

he will bear much fruit; apart from me you can do nothing.

6. If anyone does not remain in me, he is like a branch that is thrown away and 
withers; such branches are picked up, thrown into the fire and burned.

7. If you remain in me and my words remain in you, ask whatever you wish, 
and it will be given you.

8. This is to my Father's glory, that you bear much fruit, showing yourselves to 
be my disciples.



彼得前書 1 Peter 4:7-11

7.萬物的結局近了．所以你們要謹慎自守、儆醒禱告。
8.最要緊的是彼此切實相愛．因為愛能遮掩許多的罪。
9.你們要互相款待、不發怨言．
10.各人要照所得的恩賜彼此服事、作 神百般恩賜的好管家．
11.若有講道的、要按著神的聖言講．若有服事人的、要按著神所賜的

力量服事．叫神在凡事上因耶穌基督得榮耀．原來榮耀權能都是他的、
直到永永遠遠。阿們。

7. The end of all things is near. Therefore be clear minded and self-controlled so 
that you can pray.

8. Above all, love each other deeply, because love covers over a multitude of sins.
9. Offer hospitality to one another without grumbling.
10.Each one should use whatever gift he has received to serve others, faithfully 

administering God's grace in its various forms.
11.If anyone speaks, he should do it as one speaking the very words of God. If 

anyone serves, he should do it with the strength God provides, so that in all 
things God may be praised through Jesus Christ. To him be the glory and the 
power for ever and ever. Amen



講員 speaker : 高天圓牧師 Pastor Kao

翻譯 interpreter : Ita Lau 姊妹

凡事靠神
Rely on God in All Thing

約翰福音 John 15 : 1-8
彼得前書 1 Peter  4 : 7-11





本週經文 This week Scripture

腓立比書 Philippians 4 : 13

我靠著那加給我力量的，凡事都能做。

I can do all this through him 

who gives me strength.





2023年讀經進度表
2023 Bible Reading 在招待處



主日愛宴 Luncheon Service

疫情嚴峻，僅為大家預備外帶的簡單餐點，
請注意 !! 脫口罩飲食時，請避免交談，並保持距離 !!!

1/1 1/8 1/15

就位 &餐點發放 國高兒童 新心望旺 叮噹猶獅

善後清理 &場復 長青家庭 社青猶獅 哈哈猶獅



1/8

主日證道 : 余愛天傳道

講題 : 誰是靠山

預告 Preview



2023 . 01. 08 祝禱

策略團 / 事工會 / 辦公室同工



2023 . 01. 15



4C 幸福婚姻工作坊
Happy Marriage Workshop

1/11前預約報名: contact 淑敏姐妹

工作坊時間:
1/15 ~ 3/12 (1/22春節年假休息一次)

主日下午3:30-5:30pm

講師
高天圓牧師 & 田汝玲師母



第68屆洗禮Baptism –

(第1梯次)- 1 / 15 李浙越 弟兄
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